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1.- Informar als regidors d'escolarització i de Ciutat educadora 
sobre les actuacions necessàries al nostre centre .

1.- Informar als regidors d'escolarització i de Ciutat educadora
sobre les necessitats que presenta el nostre centre. 

Sílvia explica que l’escola constantment presenta moltes reparacions
i  que  sol·licita  les  reparacions  pertinents  per  correu  electrònic  a
ESERCA i  a Luís Costa (electricitat), i que, moltes vegades, no rep
cap contestació ni es fa la intervenció necessària. Les vegades que
han  contestat  ha  sigut  perquè  s’ha  enviat  el  correu  en  còpia  al
regidor d’escolarització. Però encara que s’ha rebut una contestació
per escrit, no ha vingut cap persona a fer la intervenció requerida.
Ens trobem en un moment en que tenim reparacions pendents de
molta importància des de fa mesos; aquest fet i les mancances que
presenta l’escola respecte a ombra, goteres, temperatures baixes als
corredors,... han fet que el Consell Escolar demane una reunió en els
regidors  d’escolarització  i  de  Ciutat  Educadora  per  tal  d’arribar  a
compromisos respecte a la situació de l’escola.
José Antonio explica que hem d’esperar a que acabe l’Edificant que
s’està  executant  en  este  moment,i  en  cas  que  sobren  diners,  es
destinaran  a  cobrir  algunes  de  les  necessitats  que  presenta  el
centre. 
Sílvia expressa la seua preocupació i el  malestar que hi  ha en la
comunitat  educativa respecte a l’Edificant  que s’està executant,  ja
que les obres començaren al mes d’octubre,i encara que sembla que
han acabat, les obres no presenten un bon acabat: les fonts perden
aigua, no tenen els ancoratges necessaris, el porxat filtra aigua, el
cautxú d’infantil s’ha foradat als dos dies d’instal·lar, etc
Des de l’Ajuntament ens confirmen que no recepcionaran l’obra si no
està  ben  acabada,  però  també  se’ns  adverteix  que  si  no  es
recepciona, no ens trauran les tanques de seguretat.
Com  les  reparacions  importants  de  l’escola  probablement  siguen
inassumibles per a un Ajuntament, es decideix demanar un Edificant.
Per a això,José Antonio explica que s’ha de fer una memòria per part
de l'Ajuntament amb totes les actuacions necessàries. 
A petició de tots els membres del Consell Escolar, es fa constar en
aquesta acta que el Consell Escolar del centre sol·licita un Edificant
demanant les següents actuacions :
- Anivellar el pati de primària i fer uns desaigües eficients.



- Solucionar el problema de les baixes temperatures als corredors.
-  Arreglar  la  coberta  de  l’escola  per  evitar  les  goteres  i  les
acumulacions d’aigua al sostre.
-  Reparar  per  on  entra  l’aigua  en  les  portes  i  finestres  de  tota
l’escola.
- Sanejar les floridures .
- Arreglar els wc ja que s'embussen contínuament.
- Reparar terra del gimnàs.

Per altra banda, parlem de  les altes temperatures que patim tant al
pati com dins les aules.

 Com que no podem plantar arbres, elements naturals dels que ens
agradaria gaudir al centre, perquè l’escola està construïda damunt
una antiga  vil·la  romana,  s’han  demanat  pressupostos  a  diverses
empreses. Pressupostos que facilitem als regidors per al seu estudi.
Altres necessitats que estan sense resoldre des de inici de curs són:
 - Remoure la terra del pati interior i de l’hort
- Tirar una capa de terra/pedretes al pati d’infantil i tapar forats
- Jardí aula UECO
- Pintar el  pati d’infantil
- Reparar esquerdes al sostre del pati d’infantil
- Instal·lar cautxú al pati infantil (tobogan)
-Instal·lar les dues portes de separació dels patis d’infantil i
reparar la d’entrada per tal que siga segura per a l’alumnat.
-  Actuacions  pendents  d’electricitat:  reposar  llums  a  les
aules,instal·lar megafonia d'emergència a l'edifici infantil, aula UECO
i gimnàs, reparació pèrdua aigua a la caldera.
- Instal·lació de material de protecció contra incendis (extintors,…) a
l’aula UECO
-  Revisió  anual  de  la  caldera  i  del  sistema  de  ventilació  (revisar
filtres) abans que vinga el fred.
- Territori: rebaixar la vorera d’accés al centre per a que puga accedir
camió de bombers, etc, sense dificultats.
- Zones naturals de joc per a l’alumnat, cossiols amb plantes,...

José Antonio explica que estudiarà el document que se li facilita des
del centre en les necessitats, i ens donarà resposta.

Sense més assumptes a tractar es tanca la sessió a les 14’45 h.
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